
Strömsåns vattenråd 

 protokoll från möte 2023-04-26 

 

Närvarande; Anna Simonsson, Maria Hedlund, Margareta Nordström, Martin Englund, Tim 

Klinghammer, Lars-Åke Karlgren, Henrik Johansson, Kajsa Edbom, Per-Anders Mattsson 

1. Mötet Öppnas 
2. Genomgång av förra mötets protokoll 

a.  Anna skickar underlag om hjälpebron till tekniska och informerar om medel som går 
söka. 

i. Klart 
b. Martin kollar på hur det gick med skyltarna som Marie skulle ta fram, Maria bistår 

gärna med hjälp.  
i. Klart, Martin pratar med Conny om att sätta upp dom 

c. Anna ska kolla på potentiella platser för bäckvandring utifrån kommunens interna 
kartor, övriga ska fortsätta fundera på fler förslag.  

i. Anna har inte hunnit titta på detta ännu. 
d. Maria skickar underlag om kommande biotopkartering.  

i. Maria har skickat material till samtliga, det är öppet att höra av sig om man 
har tankar runt områdena. 

e. Anna bjuder in Anders Hedlund till nästa möte.  
i. Anna har pratat med Anders, men inget är bestämt. Eventuellt presenterar 

Anna materialet. 
f. Anna och Maria kollar vidare på avverkningen längst blomsholmsbäcken.  

i. Pågående dialog mellan Kommun och Länsstyrelsen. 
g. Martin kollar intresse om att rapportera arter, vandringshinder och liknande hos 

sportfiskarna.  
i. Martin har påbörjat en dialog, fortsätter samtal. 

h. Kim skickar underlag till rapportering till Anna.  
i. Klart 

i. Anna skickar material till Maria.  
i. Klart 

j. Anna kallar till nästa möte. 
i. Klart 

3. Val av Ordförande (uppgift att kalla till möten, ta fram dagordning och samverka med 
samordnaren) 

a. Dialog om vem som ska ta ansvaret, många känner att dom inte har tid. Rådet saknar 
även representant från tekniska nämnden och Miljö- och byggnämnden, Anna har 
lyft i nämnden att det saknas och för tillfället är det Lars-Åke Karlgren. Tekniska 
saknar helt representant. Beslutet bordläggs eftersom ingen frivillig vill ha rollen. 
Förslag att rådets ordförande är en politiker, avvaktar beslut om politiska 
representanter.  

4. Anna informerar om Enningdalsälvens vattenråd 
a. Det har varit två möten hittills och ännu ett är bokat. I nuläget pågår enbart samtal 

om struktur och ekonomi. Samtal om när markägarna bör inkluderas i samtalen, det 
kan vara svårt att bygga en organisation utan att veta intresse från boende och 
företag som verkar inom avrinningsområdet. I nuläget måste dock kommunen först 
ta ställning till om vi ska fortsätta samtalen, så förmodligen kommer inte rådet att 
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kunna påbörja dialog med allmänheten innan 2024. Anna fortsätter att uppdatera 
om processen på kommande möten. 

5. Fortsatt planering av årets aktiviteter 
a. Grusning – Bäck längst golfbanan skulle vara aktuell. Är Bålerödsbäcken aktuell för 

grusning? Drivnäsbäcken kan vara aktuell, det finns fortsatt kunskap i rådet om vart 
åtgärder är gjorda tidigare, borde vara snabbt och enkelt arbete. Martin tar på sig 
ledaransvar över grusningsprojekten och hör av sig till Anna när dom ska ut i höst, 
eventuellt kan Maria delta också. 

b. LONA-dag – Dialog om våtmarker och dess funktioner, samt syftet med dagen. När 
det gäller lokal så kan krokstrandsbäcken vara ett bra alternativ eftersom det 
innehåller våtmarksområden. Andra förslag är Bålerödsbäcken eller Färingsbäcken? 
Anna kollar.  

c. Tidigare har rådet städat längst Strömsvattnets utlopp från hjälpebron och ned. Kan 
vara aktuellt att göra som aktivitet med allmänheten och involvera tidningen. Bör 
genomföras i augusti, vi sätter ett preliminärt datum framöver. 

6. Övriga frågor 
a. Samtal om kommande biotopkartering som ska utföras av Länsstyrelsen i 

kommunens vattendrag. Frågor kring markägarnas involvering; om det planeras 
information och samverkan med markägare och vad karteringen innebär. 
Karteringen inriktar sig framför allt på Öringens förutsättningar i vattendragen.  

b. Det är fortsatt rasat vid Bålerödsbäcken bortanför skolan, Anna tar tag i det ärendet 
och tar upp kontakten med Länsstyrelsen igen. 

c. Samtal om vilket ansvar Trafikverket har i naturvårdsfrågor och åtgärder, Kan det 
vara aktuellt att arbeta med den dialogen i vattenrådet? Ana tittar vidare på det. 

d. Lars-Åke rapporterar från Bohusläns vattenvårdsförbund; det har tagits bottenprover 
längst kusten för att kunna avgöra den ekologiska statusen. Proverna går 7–8 år 
tillbaka. Det genomförs vartannat år och nivåerna ligger relativt samma år efter år.  

e. Samtal om EU-stöd, kommunen har klassats om från jordbruksbygd till skogsbygd. 
Påverkar det möjligheten att söka stöd? Påverkar det även vattenfrågorna? Maria 
och Anna kollar vidare och återkommer. 

f. Anna informerar om konferens om hur man sätter ett värde på naturen. Samt en 
kommande plattform för att köpa och sälja biologisk mångfald som utvecklas av 
Calluna. Anna återrapporterar om detta på nästa möte. 

g. Nästa möte i början på Augusti. 
7. Mötet avslutas 

 
 
Inför nästa möte 

a. Martin pratar med Conny om att sätta upp skyltarna om fiskeregler. 
b. Anna tittar vidare på förslag om höstens bäckvandring. 
c. Anna Ska sätta sig in i materialet om kalkningen och presentera detta. 
d. Anna pratar med Länsstyrelsen om raset i Bålerödsbäcken 
e. Anna Pratar med Aya och Roland om politiks representation. 
f. Martin skickar förslag om Hogdalsbäcken till Maria inför biotopkartering. 
g. Martin och Lars kommer att grusa vattendrag längst golfbanan. 
h. Anna kollar med Trafikverket om dom har intresse av att delta i rådet. 
i. Anna kontaktar golfbanan och kollar intresse för att bistå med åtgärder vid 

vattendraget 
j. Martin hör av sig till Anna när han och Lars ska kolla vattendragen inför grusning. 
k. Anna och Maria tittar på det nya landsbygdsprogrammet och vilka konsekvenser det 

skulle kunna få i vattenfrågor, ex. LOVA-ansökningar.  
l. Anna kallar till nästa  
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